



Invented for life

Premium Laundry. Better Value.

Quality. Made to Last.

Limited-Time Offer

Laundry Pairs from just

\$2,400*



Learn More



*Bosch 300 Series Laundry Pair for \$2,400, 500 Series Laundry Pair for \$3,500, and 800 Series Laundry Pair for \$4,500. For all laundry pairs, the washer and dryer must both be from the same series. Check with dealer or visit [bosch-home.ca/en/special-offers](https://www.bosch-home.ca/en/special-offers) for more information/complete details, and for full list of qualifying Bosch laundry pair models. Offers cannot be combined with any other promotion. All images are for illustration only, actual product/s may vary. Discontinued products, open box, accessories and parts are excluded from this offer.

Promotion runs from August 6 to September 23, 2026.

© 2026 BSH Home Appliances Ltd. All rights reserved.

Lessive haut de gamme. Meilleure valeur. Qualité durable.

Offre d'une durée limitée
Duos laveuse-sécheuse
à partir de seulement
2 400 \$*



En savoir plus



*Duo laveuse-sécheuse Série 300 pour 2 400 \$, duo laveuse-sécheuse Série 500 pour 3 500 \$ et duo laveuse-sécheuse Série 800 pour 4 500 \$. Pour tous les duos Bosch, la laveuse et la sécheuse doivent faire partie de la même série. Consultez votre détaillant ou visitez le <https://www.bosch-home.ca/fr/offres-speciales> pour obtenir plus d'informations, les détails de l'offre et la liste complète des modèles admissibles de laveuses et sècheuses Bosch. Les offres ne peuvent pas être combinées à d'autres promotions. Toutes les images ne servent qu'à des fins d'illustration, les produits réels peuvent varier. Les produits discontinués, les produits de type « boîte ouverte », les accessoires et les pièces sont exclus de cette offre.

La promotion est en vigueur du 6 août au 23 septembre 2026.

É&OE © 2026 Électroménagers BSH Itée. Tous droits réservés.